

香港學界體育聯會  
The Hong Kong Schools Sports Federation  
2021-2022 年度全港學界精英乒乓球比賽  
All Hong Kong Schools Jing Ying Table Tennis Tournament 2021-2022

比賽場次時間表  
Competition Time Schedule

日期 Date	賽事 Event	場次 Match no.	召集時間 Reporting Time	比賽時間 Competition Time
18/ 10/ 2021 (一 Mon) 調景嶺體育館 Tiu Keng Leng Sports Centre	小學組男子單打 Primary Boys Singles	1 - 10	07:40	08:20
		11 - 20	08:00	08:40
		21 - 29	08:20	09:00
		30 - 39	08:40	09:20
		40 - 49	09:00	09:40
		50 - 59	09:20	10:00
		118 - 127	09:40	10:20
		128 - 137	10:00	10:40
		138 - 147	10:20	11:00
		148 - 149	10:40	11:20
		182 - 185		
		186 - 191	11:00	11:40
		192 - 197	11:20	12:00
		214 - 215		
216 - 218	11:40	12:20		
219 - 221	12:00	12:40		

- 備註: Remark:
- 運動員報到時必須出示由香港學界體育聯會簽發之 **2021-2022 年度運動員註冊證**。  
Players MUST present his/her valid **Student Athletes Registration Card 2021-2022** when reporting.
  - 運動員及其領隊須按召集時間到達比賽場地等候。請留意大會宣布召集場次，並前往召集處遞交健康申報表及量度體溫，按職員指示進入主場報到處報到。未能於比賽時間前報到的運動員皆作棄權論。  
Players and his/her Team Manager shall arrive at the sports centre according to the Reporting Time. Participants must submit their health declaration form and measure body temperature at the arena entrance before reporting to the registration counter. Failing to report at the competition time will lead to walk-over.
  - 調景嶺體育館的召集處設於**主場入口**。  
Reporting area is located at **the entrance of arena** in Tiu Keng Leng Sports Centre.
  - 大會有權作出比賽時間調整，或須提早作賽。  
HKSSF has the right to make amendments on the competition time when necessary.
  - 小學組由初賽至 16 強採用 3 局 2 勝制、8 強開始至決賽採用 5 局 3 勝制；每局 11 分。  
Primary Section: For preliminary round to top 16, a match shall be decided to the best of 3 games of 11 points; whilst top 8 to finals, a match shall be decided by the best of 5 games of 11 points.